
 

Verslag oudercomité 22/10/2024 
 

Aanwezigen:  
Bert – Sharon – Gaëlle – Daisy – Dorien – Karen -- Jolien – Pieter – Wendy W – Tin - Jeroen 
 

Opmerkingen vorige verslag (12/09/2024) 
 

Project rond meer groenaanplanting op de speelplaats. Pieter heeft folders meegedeeld waarin 

mogelijkheden en toepassingen beschreven staan. Ook mogelijkheden tot subsidiering staan hierin 

besproken. Tin gaat contact opnemen met architect van het school om na te gaan wat toegelaten zou 

kunnen worden. 

 

Jumbo: goede contacten : sponsoring toegestaan voor meer dan 100EUR aan inkopen voor de 

sprookjeswandeling. Sharon onderhoud de contacten met gerant van winkel in Rumst. We zullen logo bij 

hen opvragen om ze mee te vermelden als activiteitensponsor voor de Kersthappening. 

 

 

Afgelopen activiteiten 
Sprookjeswandeling op vrijdag 18/10/2024 was een succes. 

Omzet ligt op +- € 1400, hiervan dienen de uitgaven nog in mindering te worden gebracht 

Activiteit was ism Landelijke Gilde Waarloos waarbij het een zeer aangename samenwerking was. De 

winst van de activiteit = € 700 zal 50/50 verdeeld worden over beide verenigingen. 

 

Opmerkingen: 

Vertrek tussen 17u en 19u en in waves vertrekken per groep van max 20-25 kinderen.  

In de praktijk liep het dan toch vaak anders doordat ouders toch mee instapten of het principe niet goed 

begrepen hadden, vertrekuren met elkaar uitwisselden etc. 

Groepen waren door elkaar geraakt ook omwille van tempo verschillen. Het plan dat we hadden van de 

werking in waves hadden we vooraf beter al duidelijk gemaakt aan de ouders. Voorinschrijvingen blijven 

we toch minder voorstander van. 

Het verhaal had beter niet vooraf aan de kinderen al voorgelezen geweest in de lagere school. 

Voor de kleuters en mogelijk ook L1 lijkt ons het wel relevant. 

Het is een zeer tijdrovende activiteit geweest qua voorbereidingen dus DB wenst het liever 1x om de 2 

jaar te organiseren in jaarlijkse afwisseling met een ontbijt bijvoorbeeld.  

Voorstel om dit op een zaterdag in te plannen, werd niet goedgekeurd door de school omwille van 

afstand en verplaatsingen woon-werk. 

Eerste stop vond plaats al iets te ver in de wandeling met mogelijks te veel stops of te tijdrovende omdat 

wandeling met verhaalvertellingen bij sommigen al opliep tot 2u in tijd. 

Verder wel positieve feedback ontvangen over het concept. 

 

Foto’s van de activiteit werden inmiddels op Instagram pagina gedeeld met dank aan juf Morgane. 



 

Komende activiteiten 
 

• Gastspreker rond vorming 'Veilig Online: internet & privacy’  (ism Gezinsbond)  

o Vraag aan Tin is om datum nog mee in de agenda nieuwsbrief te vermelden van 

November samen met de flyer aanvraag tot sponsoring van onze oudercomité. Laatst 

doorgestuurde flyer met de werkende QR code  

o Voorinschrijvingen nodig om te weten of we een klaslokaal kunnen invullen of moeten 

uitwijken naar de refter. 

o Gaelle en Karen werken aan de promo 

o Geluidsisolatie, beamer, wifi nodig maar dit kan door digibord. 

o Drankje met chips/nootjes worden aangeboden door oudercomité 

• Sint: 06/12/2024 

o Elke klas krijgt terug 100 euro van OR (ten laatste eind november) zodat ze iets kunnen 

aankopen voor de klas. Vanuit de schooldirectie zal gevraagd worden aan leerkrachten 

om er minstens 2 boeken van te kopen voor klasbib. School licht toe dat dit zeker geen 

nieuwe boeken moeten zijn (kringloop). Aangezien kwartierlezen gestimuleerd wordt, 

zal dit gevraagd wordt aan de juffen.  

o Van de aankopen ook graag foto mailen naar ons. Dan kan daar een collage van gemaakt 

worden om te posten op Instagram. 

o Tin geeft door hoeveel leerlingen er begin december zijn. Er worden terug mandarijnen 

en speculoos aangekocht, per klas ook letterkoekjes en voor het personeel wordt er ook 

iets kleins voorzien. 

• Kersthappening 13/12/2024 

o Werkgroep vanuit het school geleid door juf Morgane. Zij zal ook affiche voorzien en 

sponsors en inhoud wordt afgestemd met Jeroen) 

o Werkgroepje kerst vanuit oudercomité zal voorlopig bestaan uit (Jeroen/Silke + Mina + 

Ellen M + Dorien(?) + Bert(?)) 

o Zou terug met pianist dus muzikale begeleiding zijn. Vraag vanuit DB om dit in 2 groepen 

te laten opsplitsen zodat zeker alle ouders duidelijk de voorstellingen kunnen zien. Vorig 

jaar was het veel te druk in de turnzaal bij 1 voorstelling. 

o Marktkraampjes zouden ingericht worden door 4 verenigingen (Bond zonder Naam / 

Pegode etc.) die goede doelen vertegenwoordigen. Bemerking vanuit DB is dat zij 

moeten afstemmen met ons wat er geserveerd wordt van eten en hoe we dit best mee 

op de drank-en eetkaarten kunnen integreren. Oudercomité voorziet 

drankstand/hamburgers/hotdogs en pannenkoeken. Pegode wellicht soep. 

o Pannenkoekenbakplaat wordt gevraagd door Daisy aan 

o Er volgt nog een vergadering in November. 

• Gouden Boke XXL op zondag 02/02/2025  

o Werkgroepje kerst vanuit oudercomité zal bestaan uit (Els + Sharon + Gaelle) 

o Berkenhof is vastgelegd, zaal is verhuurd avond voordien (door Landelijke Gilde) dus 

zoals vorig jaar afstemmen of de decoratie mag blijven. Maar wil ook zeggen dat er 

vroeg moet gestart worden op zondagmorgen om alles tijdig klaar te hebben. 

o Draaiboek van vorig jaar even bekijken en verder bespreken op eerstvolgende 

vergadering in November. 

 



 

Ouderraad ipv oudercomité (Tin) 
Er werd ons voorgesteld of we onze vereniging zouden kunnen wijzigen naar een officiële ouderraad.. 

Momenteel zijn we een comité als feitelijke vereniging maar dit loopt verschillend bij de andere scholen 

vanuit de gemeenschap in Vorselaar.  

Verschillende Aspecten zoals het verzekeringstechnisch in orde te zijn in geval van allerhande risico’s en 

bij overlijden van een persoon als volmachtbeheerder dienen te worden onderzocht. 

Dagelijks bestuursleden gaan dit overleggen met VCOV, inlezen en zitten hier voor samen in de loop van 

de maand November. De officiële keuze voor het gewenste type vereniging zal vermeld worden in het 

verslag van de volgende vergadering in December. 

 

Kwartierlezen: om 10u30 wordt er in elke klas 15 min gelezen of voorgelezen. Opmerking werd gemaakt 

of er dan ook wel blijvend evenveel aandacht wordt besteed aan “schrijven”. Noden blijken op meerdere 

domeinen wel daar te zijn maar voor een school is het echt nodig om ergens de focus op te leggen.  

Geluidisolerende panelen: 

• Gaëlle: door veel echo in klassen (geen gordijnen, geen tapijten meer in klassen) en refter 

bekijken om geluidspanelen te laten installeren voor demping. Er zijn bij verschillende 

installateurs offertes opgevraagd, best eerst de klassen in kleuterschool (4) als prioriteit. 

Vraag werd gesteld of we inkoop konden doen bij één van de firma’s waar de 

schoolgemeenschap Vorselaar raamcontracten voor heeft opgesteld.   

Kostprijzen offertes (excl.BTW) komen vanuit Nederlandse firma’s maar hier mag de school niet 

bij bestellen. 

Montagekost ook vrij duur, 

optie om dit zelf onder 

handen te nemen wordt 

onderzocht. 

 

 

Varia 
• Gaëlle: Vermeldde de zaken die aan bod waren gekomen in de overkoepelende 

verenigingsvergadering van de parochieraad in Waarloos. Fanfare was graag bereid om kinderen 

kennis te laten maken met instrumenten of wenst graag eens uitgenodigd te worden om een 

aantal nummers te spelen op onze activiteiten. Hier ziet directie wel mogelijkheden in. Ook 

bezoek aan de kerk kan ook steeds worden georganiseerd in samenspraak met Marleen 

(parochiale eenheid). Dit kan wellicht een goede godsdienst les opleveren. 

  



 
• Sharon: Financiën schooljaar 2023-2024. Er werd ook 6000 euro naar spaarrekening gezet, 

waardoor er op spaarrekening 14000 euro staat en op zichtrekening +- 4000 euro 

 
• Karen: Vraag werd gesteld of er bij de fietsenstalling extra golfplaten de verbinding konden 

maken omdat er nu tussen de stallingen door gaten zijn. Wordt onderzocht. 

• Jeroen: Werklijst overzicht om aan te tonen wie zich voor welke activiteit van het school wenst 

in te zetten. Zie volgende pagina. 

• Bert: 30 juni 2025 is een maandag. Officieel is het dan een halve dag school (in voormiddag) 

maar is wachten op Minister van Onderwijs of dit een volledige vrije dag wordt. 

 

Volgende vergadering is donderdag 28 november 2024. 

Dank voor jullie aandacht. 

 

DB Sint-Michielsschool Waarloos 

  



 

naam KERSTEVENT 13/12/2024  Ontbijt Berkenhof 02/02/2025 SCHOOLFEEST 14/06/2025 

JAARAFSLUIT 
VARIA 
ACTIVITEITEN 

Els Jespers  
Rust - ik engageer me liever 
voor een andere activiteit. 

Mee nadenken en plannen in het 
werkgroepje + de ochtend zelf Mee nadenken en plannen in het werkgroepje. Ja 

Peeters Jolien 
De middag /avond zelf 
helpen. 

De Ochtend zelf helpen met 
opbouwen/afbreken. (6u tot 9u) 

Mee nadenken en plannen in het werkgroepje + 
voorbereidingen in de ochtend + 1 shift Nee 

Dorien 
Boogaerts 

De middag /avond zelf 
helpen. 

De Ochtend zelf helpen met 
opbouwen/afbreken. (6u tot 9u) 

Mee nadenken en plannen in het werkgroepje + 
voorbereidingen in de ochtend + 1 shift Nee 

Sarah Van 
Lent 

Rust - ik engageer me liever 
voor een andere activiteit. 

Mee nadenken en plannen in het 
werkgroepje. 

De dag zelf helpen in de ochtend met alle 
voorbereidingen + meerdere shiften Nee 

Sharon 
Vandendriess
che 

De middag /avond zelf 
helpen. 

Mee nadenken en plannen in het 
werkgroepje. 

Mee nadenken en plannen in het werkgroepje + 
voorbereidingen in de ochtend + meerdere shiften Ja 

Mina 
Mee nadenken en plannen in 
het werkgroepje. 

Mee nadenken en plannen in het 
werkgroepje. De dag zelf helpen met meerdere shiften Nee 

Daisy Verbist 
De middag /avond zelf 
helpen. 

Mee nadenken en plannen in het 
werkgroepje + de ochtend zelf 

De dag zelf helpen in de ochtend met alle 
voorbereidingen + meerdere shiften Nee 

Stijn Scheers 
De middag /avond zelf 
helpen. 

De Ochtend zelf helpen met 
opbouwen/afbreken. (6u tot 9u) 

De dag zelf helpen in de ochtend met alle 
voorbereidingen + meerdere shiften Nee 

Jeroen van 
Dun 

Mee nadenken en plannen in 
het werkgroepje. 

De Ochtend zelf helpen met 
opbouwen/afbreken. (6u tot 9u) 

Mee nadenken en plannen in het werkgroepje + 
voorbereidingen in de ochtend + meerdere shiften Ja 

Gaelle 
Rust - ik engageer me liever 
voor een andere activiteit. 

Lead + Mee nadenken en plannen in 
het werkgroepje + de ochtend zelf 

Mee nadenken en plannen in het werkgroepje + 
voorbereidingen in de ochtend + meerdere shiften Nee 

Bert 
De middag /avond zelf 
helpen.  

De Ochtend zelf helpen met 
opbouwen/afbreken. (6u tot 9u) 

Mee nadenken en plannen in het werkgroepje + 
voorbereidingen in de ochtend + meerdere shiften Nee 

 


